
 

 
 

Bijlage 3 

 

Notulen van de digitale ALV van afdeling Noord van 3 september 2020  

Aanwezig: Peter Hanning – waarnemend voorzitter, Matthias Dul – Afdelingsondersteuner, Alfons 
Brink – Bondsraadslid, Aico Beugelink – Afdelingsledenadministratie en regiocompetitieleider, Charles 
Hussels en Eric Kaptein – Afdelingscompetitieleiders, Igor Heller – Reglementscommissie, Achim 
Sialino – directeur NTTB, Antoinette de Jong - notulist 
De verenigingen: Actief ’78 – Gerard Smit, Assen – Harrie Lamers, Bergum – Jan Minnema, 
Dedemsvaart – Mariëlle Boers, en Annet Sieljes, Delta Impuls – Patrick Hankel en Wadse Temme, 
Deto Nijeveen – Henri Buitenhuis, Drachten – Hillebrand Komrij, De Treffers Klazienaveen – Gert 
Woelders, Effect ’78 – Jan van den Berg (wegens technische problemen niet ingelogd), FTTC – Maria 
de Vries, Globe Hou Tafel ’77 – Luuk Rengers, GTTC Groningen – Marcel Kuipers, Itass DBC – 
Tieme Hadders, MTV ’14 – Johan Vogelzang, Oldambt – Gert van der Laan, Olympia ’54 – Tina Boer 
en Erwin Goossen, Oost – Wim Zoer, Ready Leeuwarden – Jan Bosma en Gert-Jan Los, Reflex ’65 – 
Albert Koops, Rotak – Lex Bruijn, Talo – Anja Stol, Tjuchem – Janny Medema, Vinkhuizen – Jasper 
Steringa, Vries – Alfons Brink en Wouter Emmens, en WTTC – Frans Venema 
 
 

1. Opening 
Waarnemend voorzitter Peter Hanning heet iedereen van harte welkom bij deze voor een aantal 
deelnemers wat ongewone manier van vergaderen. Hij legt een aantal spelregels uit om de 
vergadering goed te laten verlopen. 
Igor Heller licht zijn aanwezigheid toe.  
 
Van het maximaal mogelijke aantal aanwezige stemmen van 1978 zijn 1141 (later in de vergadering 
1157) stemmen vertegenwoordigd. Het quorum is aanwezig en het is dus mogelijk om rechtsgeldige 
besluiten te nemen. 
 

2. Ingekomen stukken/mededelingen 
 Annet Sieljes-Uythof, voorzitter van TTV Dedemsvaart, heeft zich kandidaat heeft gesteld als 

Bondsraadslid. 
 Samen met Bondsraadslid Alfons Brink en beoogd afdelingsvoorzitter Hans Frikken heeft het 

bestuur een brief aan de verenigingsvoorzitters gestuurd met informatie over de bestuurlijke 
en organisatorische stand van zaken binnen de afdeling. In die brief is gevraagd om mogelijke 
kandidaten voor een bestuursfunctie voor de afdeling door te geven en is gevraagd is om in 
ieder geval te reageren, ook als er geen mogelijke kandidaten zijn. Tot op heden zijn slechts 
twee reacties van de voorzitters ontvangen. De brief staat ook op de website.  

 De reguliere ALV staat gepland op maandag 5 oktober in Roden. In de vergaderzaal is 
coronaproof ruimte voor 120 personen. 

 Naar aanleiding van vragen over de Regio- en afdelingskampioenschappen is op 15 
september een overleg gepland over de edities van 2021 om te bespreken wat wel en niet 
kan.  

 Het concept-activiteitenplan 2021, besproken in een digitaal overleg op 24 juni, is qua inhoud 
positief beoordeeld door de AcUB – de Adviescommissie Uitvoering Beleid. Het Hoofdbestuur 
heeft aangegeven gelden die dit jaar door afdelingen niet besteed konden worden, voor een 
deel te willen besteden aan innovatieve activiteiten van de afdelingen in 2021. 

 Van FTTC is de vraag ontvangen hoe de bond denkt een goede competitie te kunnen 
organiseren.  
De Tafeltennisbond deelt de zorgen maar heeft ook het vertrouwen dat de verenigingen het 
gezonde verstand gebruiken om binnen de gestelde kaders wedstrijden te organiseren. 
Volgens de aan te houden richtlijnen en protocollen vanuit de overheid, NOC*NSF en de 



aanvullingen van de Tafeltennisbond mag gesport worden. De communicatie hierover is in het 
coronadossier op de NTTB-website terug te vinden. Specifieke vragen kunnen gesteld worden 
via jong@tafeltennis.nl. Daarnaast zijn de spelregels met betrekking tot het wisselen van 
speelhelft tijdens de set  (tijdelijk) aangepast voor senioren. 
De competitieleiders van Noord houden zoveel als mogelijk rekening met de mogelijkheden 
per locatie. 
 
Frans Venema vraagt of het niet wisselen van tafelhelft om hygiënische redenen gebeurt. 
Want bij iedere set staat weer een andere persoon achter de tafel. 
Geadviseerd wordt om de tafel en ballen na iedere set goed te reinigen. 
 
In regio Drenthe wordt de competitie opnieuw ingedeeld omdat heel veel verenigingen zich 
hebben afgemeld. De nieuwe indeling wordt gemaakt op basis van de rating van de 
ingeschreven teams. 

 
Lex Bruijn weet dat het HB een besluit heeft genomen om niet van tafelhelft te wisselen bij 
wedstrijden met scheidsrechters, maar niet voor andere wedstrijden. Hij hoort graag of dit dan 
ook voor alle wedstrijden bij de senioren geldt. 
Geantwoord wordt dat dit een aanvulling op de spelregels is. Wanneer beide spelers in een 
wedstrijd ermee instemmen mag in die wedstrijd wel van speelhelft worden gewisseld. 
 
Erwin Goossen laat weten dat Olympia ’54 de zaal bij de gemeente heeft gehuurd op basis 
van de eerder gezonden competitie-indeling. Het is niet altijd heel gemakkelijk om de 
gereserveerde uren en de zaalhuur bij de gemeente aan te passen. 
De competitieleiders noteren dit. 

 
3. Voorstel tijdelijk schrappen dubbelspel competitiewedstrijden senioren 

Peter Hanning licht toe dat de richtlijnen van het RIVM en de besluiten het kabinet van 24 juni en de 
daarop gebaseerde protocollen van NOC*NSF, het dubbelspel in alle racketsporten toestaat. De 
minimum afstand geldt niet tijdens sportbeoefening. 
De Bondsraad heeft op 4 juli op basis daarvan besloten in het reglement voor de landelijke 
competities geen wijziging aan te brengen en het dubbel te spelen. De Bondsraad kan alleen 
besluiten over de landelijke competitie. De afdelingen kunnen besluiten om dit in de 
afdelingscompetities voor senioren anders te doen. Hiervoor is een wijziging van het  
afdelingscompetitiereglement nodig. Alleen de ALV heeft de  bevoegdheid om tot deze wijziging te 
besluiten, niet het AB, omdat in dit geval geen sprake is van een onvoorziene situatie, zoals dat op 12 
maart bij het stilleggen van de competities wel het geval was.  
Het spelen van het dubbelspel in de afdelingscompetitie is geregeld in artikel 28 van het CR Noord. 
Een besluit tot wijziging hiervan dient vóór aanvang van de competitie genomen te worden door de 
ALV. 

 
Gert-Jan Los vraagt of bekend is hoe het in de andere afdelingen is geregeld. 
Geantwoord wordt dat een aantal afdelingen heeft besloten het dubbel niet te spelen: West, Gelre en 
Midden. In Oost wordt al twee jaar om andere redenen geen dubbelspel gespeeld. Limburg gaat wel 
dubbelen. Holland-Noord en ZuidWest besluiten hierover op respectievelijk 8 en 10 september. 
  
Maria de Vries vraagt of voor de landelijk competities al een besluit is genomen. 
De Bondsraad heeft hierover op 4 juli een besluit over genomen. 
 
Frans Venema vraagt hoe om te gaan met mensen de wel een wedstrijd spelen maar niet willen 
dubbelen. 
De competitiecommissie stelt voor om niet te dubbelen. Volgens de reglementen gaat een punt naar 
de partij die wel wil dubbelen als de ander dat niet wil. Dat zou geen eerlijke zaak zijn en daarom 
wordt het dubbel tijdelijk geschrapt. Het aanvullende lid is zo geformuleerd dat het AB de maatregel 
kan intrekken vanaf de eerstvolgende competitie daarna. Daarvoor is dan geen ALV dan nodig, maar 
dat kan natuurlijk wel als de verenigingen dat willen. 

 
Harrie Lamers vraagt of het alleen voor de senioren geldt. 
Dat klopt. 
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Alfons Brink geeft ter overweging voor het stemmen mee dat het goed is om elkaar de ruimte te geven 
om het dubbel niet te moeten spelen. 

 
Omdat een aantal clubs aangeeft het niet eens te zijn met het voorstel wordt hoofdelijk gestemd. 
Voor zijn 875 stemmen, tegen zijn 282 stemmen. Hiermee is het voorstel aangenomen. 

 
4. Voorstellen aangaande  

a. Digitaal Wedstrijdformulier (DWF) 
b. Digitaal lidmaatschapsbewijs 
c. Aanpassingen afdelingscompetitiereglement en competitiebulletins 

 
Igor Heller licht toe dat het de bedoeling is om de NTTB App met het DWF en het digitaal 
lidmaatschapsbewijs vanaf januari 2021 te gebruiken. Iedereen kan zich hiervoor nu al registreren en 
deze functies gebruiken. In het komende najaar is met betrekking tot het DWF nog een gemengde 
situatie van toepassing: het papieren wedstrijdformulier is leidend en het DWF kan daarnaast ingevuld 
worden. 
 
Een aantal ontwikkelingen maakt aanpassing van het afdelingscompetitiereglement noodzakelijk en er 
is voor gekozen om tegelijkertijd andere, voornamelijk technische, aanpassingen door te voeren. Deze 
aanpassingen zijn met onmiddellijke ingang van kracht. 
Eric Kaptein heeft in overleg met Aico Beugelink en Igor Heller een voorstel gemaakt voor het 
aanpassen, hernummeren en redigeren. Hij zal, na goedkeuring vanavond, zorgen voor de verwerking 
van de aanpassingen en besluiten en de afwerking t.b.v. vaststelling in de ALV van 5 oktober. 
 
Gert-Jan Los vraagt om in de komende competitie na te gaan hoeveel tijd het schrappen van het 
dubbel in de competitietijd scheelt. 
Eric Kaptein stelt voor om door ieder team van elke vereniging bij te laten houden hoeveel tijd ze 
spelen en dit aan het eind van de competitie door te geven aan de CL. 

 
Frans Venema vraagt of het DWF en het digitale lidmaatschapsbewijs op een smartphone kunnen 
worden geregistreerd en of dat ook voor kinderen van jonger dan 16 jaar geld. 
Geantwoord wordt dat het DWF op een smartphone geladen kan worden. Ieder lid van beide teams 
met toegang tot de NTTB App kan het wedstrijdformulier invullen. Bij de jeugd kan ook de 
teambegeleider dit doen als deze hiervoor is aangemeld. 
 
Frans Venema vraagt of de NTTB App met alle functionaliteiten eenvoudig of ingewikkeld wordt met 
autorisaties e.d. 
Jan Bosma vraagt naar de alternatieven als mensen geen smartphone hebben en deze ook niet willen 
aanschaffen. Hij is van mening dat je je ook kunt identificeren met een paspoort of rijbewijs. 
Geantwoord wordt dat iemand zich met deze officiële documenten kan identificeren, maar dat deze 
niet aantonen of je wel of geen lid van de NTTB bent. In principe is het gebruik van de NTTB App niet 
ingewikkeld. Informatie over het digitale wedstrijdformulier en het digitale lidmaatschapsbewijs is te 
vinden op https://tafeltennis.nl/competitie/nttbapp-qas/ 
Overigens kan de verenigingssecretaris altijd nagaan of iemand lid is. 
 
Patrick Hankel wil de ingangsdatum van het digitaal geldende DWF weten voor b.v. het tijdig indienen 
van uitslagen. 
Geantwoord wordt dat tot 1-1-2021 het geschreven formulier geldig is en vanaf 1-1-2021 het digitale 
formulier. 
 
Het voorstel wordt unaniem goedgekeurd 

 
5. Wat verder ter tafel komt 

Lex Bruijn memoreert dat het HB op 24 augustus heeft besloten dat in wedstrijden die geleid worden 
door bondsscheidsrechters niet wordt gewisseld van speelhelft. Dit kan ook gelden voor 
afdelingswedstrijden, tenzij beide partijen het eens zijn om wel te wisselen. Hij vraagt om nadere 
informatie hierover aan de verenigingen te sturen. 
 
Janny Medema zegt dat sommige verenigingen heel veel ramen hebben en daarom willen de spelers 
wel wisselen. 

https://tafeltennis.nl/competitie/nttbapp-qas/


 
Charles Hussels laat weten dat aan het begin van deze vergadering is gesproken over een nieuwe 
competitie-indeling voor Drenthe en dat deze tijdens deze vergadering is geregeld en gepubliceerd. 
De nieuwe indeling wordt nog aan de verenigingen gestuurd. 

 
6. Rondvraag 

Mariëlle Boers doet de suggestie om het digitaal lidmaatschapsbewijs via e-mail uit te printen, zoals 
dat ook bij de Atletiekunie gebeurt. 
 
Maria de Vries zegt dat het uitgangspunt is om niet te wisselen van tafelhelft en stelt voor om dan bij 
de toss de een de service te laten kiezen en de ander de tafelkant, zoals ook in de Spelregels 
beschreven. 
 
Gert Woelders stelt een vraag over het dubbelen in de bedrijvencompetitie. 
De NTTB regelt dat niet en hij wordt terugverwezen naar de organisatie van die competitie. 
 
Luuk Rengers vraagt hoe in het enkelspel wordt gekozen wie aan welke kant begint. 
Geantwoord wordt dat dit volgens de spelregels na de toss gebeurt. 
 
Op een vraag van Gerard Smit naar aanleiding van de kandidaatstelling van Annet Sieljes, die op 5 
oktober hopelijk tot Bondsraadslid wordt benoemd, motiveert zij haar keuze. De afdeling vraagt al heel 
lang om een tweede Bondsraadslid. Naast de voornaamste reden om te kunnen verbinden, met name 
gericht op jeugd en ouders, is dat ook het voltallig in de Bondsraad kunnen stemmen. Zij hoopt hier 
samen met Alfons een stem in te kunnen krijgen en ook voor enige verjonging van de Bondsraad te 
kunnen zorgen. 

 
7. Sluiting 

Peter Hanning sluit af met de melding dat hij blij is met het breed gedragen besluit om in de 
najaarscompetitie geen dubbel te spelen. 
Naar aanleiding van de informatie van Annet doet hij nogmaals de oproep aan de bestuurders om 
suggesties aan te leveren voor plaatsvervangende Bondsraadsleden en om suggesties voor 
bestuursleden. 
  
Hij bedankt voor de aanwezigheid en bijdragen en wenst iedereen een goede start en veel succes in 
de competitie toe. Hij dringt erop aan dat iedereen zijn gezonde verstand blijft gebruiken. 
 


